
Sundhedsudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 29. april 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 1210
Ministeren bedes oplyse, om det er regeringens politik fsva. produktionsdelen omkring
medicinsk cannabis at permanentgøre ordningen vedrørende dyrkning og eksport, såle-
des som bl.a. Invest in Denmark samt Landbrugsstyrelsen anbefaler.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jane Heitmann (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jane.Heitmann@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Jane Heitmann
formand
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